



Citizens of the following countries are require to apply for visa to Jordan before traveling

All Travel Document Holders						
Afghanistan	Cambodia	Equatorial Guinea	Kenya	Myanmar	Senegal	Zambia
Albania	Cameroon	Eritrea	Laos	Namibia	Sierra Leone	
Angola	Central African Republic	Ethiopia	Liberia	Nepal	Somalia	
Bangladesh	Chad	Gabon	Madagascar	New Guinea	Sri Lanka	
Belize	Colombia	Gambia	Mali	Niger	Sudan (Gratis)	
Benin	Côte d'Ivoire	Ghana	Mauritania	Nigeria	Tanzania	
Botswana	Cuba	Guinea	Moldova	Pakistan	Togo	
Burkina Faso	Congo	Guinea-Bissau	Mongolia	Papua	Uganda	
Burundi	Djibouti	Iran	Mozambique	Philippines	Vietnam	

➤ All requirements, visa form and information are below:



سفارة المملكة الأردنية الهاشمية
لندن

متطلبات تأشيرة الزيارة للدول التي تحتاج إلى موافقة مسبقة

الخطوة الأولى

1. تعبئة الطلب المرفق (Form B).
2. إرسال الطلب الذي تم تعبئته مع صورة شخصية .
3. إرسال رسوم طلب التأشيرة
4. إرسال رسالة توضح سبب الزيارة مدعّمه بالوثائق ان كانت بغير قصد السياحة
5. صورة عن الصفحة الأولى من وثيقة السفر أو جواز السفر ساري المفعول لمدة لا تقل عن ستة أشهر.
6. صورة عن التأشيرة أو الإقامة في بريطانيا .

رسوم طلب التأشيرة

- 1- للمعاملات غير المستعجلة: ارسال (£7.5 Postal Order) مع الطلب حيث تستغرق الاجراءات حوالي شهرين الى ثلاثة أشهر.
- 2- للمعاملات المستعجلة: ارسال (£47.5 Postal Order) مع الطلب حيث تستغرق الاجراءات من ثلاث الى خمسة اسابيع.

كيفية تقديم طلب التأشيرة

- ترسل جميع الوثائق والطلب عن طريق البريد (Post Office) أو شخصيا الى القسم القنصلي في الأوقات ما بين العاشرة صباحا و الواحدة ظهرا من يوم الاثنين الى يوم الجمعة.
- سوف نقوم بالاتصال مباشرة على الرقم الموجود في الطلب الذي تم تعبئته لإعلامك بحالة طلب التأشيرة ، سواء كان رفض أو موافقة .

الخطوة الأخيرة

بعد إبلاغك بالموافقة على طلب التأشيرة من قبل قسم التأشيرات، أرجو ارسال ما يلي:

- 1- جواز السفر ساري المفعول
 - 2- رسوم التأشيرة حسب الموافقة:
- سفرة واحدة: 60 جنيه استرليني (Postal Order) بإسم (Jordanian Embassy)
سفرتين : 90 جنيه استرليني (Postal Order) بإسم (Jordanian Embassy)
عدة سفرات: 180 جنيه استرليني (Postal Order) بإسم (Jordanian Embassy)
- 3- أوقات تسليم الجواز-وثيقة السفر و الرسوم المطلوبة إما شخصيا في الأوقات ما بين العاشرة صباحا و الواحدة ظهرا من يوم الاثنين الى يوم الجمعة، أو في حال ارسالهم بالبريد (Post Office) أرجو ارفاق مغلف بريدي فارغ (special delivery) مكتوب عليه الاسم والعنوان ومستوفى الطابع، لنتمكن من إرجاع جواز السفر بعد الانتهاء منها.
 - 4- استلام الجواز من القسم القنصلي بعد ثلاثة أيام عمل لإجراء منح التأشيرة اللازمة على جواز السفر في الأوقات ما بين الساعة الثانية والنصف و الرابعة ظهرا من يوم الاثنين الى الجمعة.

- السفارة غير مسؤولة عن فقدان اي معاملة بالبريد.
- في حال وجود أي استفسار غير موجود في موقعنا الالكتروني الرجاء ارساله الى البريد الالكتروني التالي: consulate.london@fm.gov.jo وسيتم الرد خلال 48 ساعة.



How to apply for a visa?

Step 1:

- i- Download Form (B) and print it out.
- ii- Fill in it completely with your signature.
- iii- Attach one passport size photograph.
- iv- Attach photo copy of your passport/Travel Document.
- v- Attach photo copy of your visa or resident permit in UK.
- vi- Attach all supported documents for your visit (if available).
- vii- Attach the application fee (see below).

Application Fee:

- i- Normal processing service : £7.5 as a Postal Order (payable to the Jordanian Embassy)
- ii- Fast Track service : £47.5 as a Postal Order (payable to the Jordanian Embassy)

Step 2:

- i- Send all requirements above either by Post, or you can come in person to the Consulate in London Mon-Fri between 10:00am – 1:00pm.

How long processing time it will take?

- i- Normal processing service : between two to three months processing time.
- ii- Fast Track service : between three to five weeks processing time.

How you will know the status of your visa application?

All applicants will be informed by telephone of the outcomes once we have made a decision on your visa application, either it's being rejected or approved.

Final Step:

What shall you send after your visa application been approved and having a phone call from the visa section?

- 1- Original Passport (valid for six months at least)
- 2- Visa fee which is depends on the approval you have been told on the phone:
 - i) Single entry visa : £60 as Postal order (payable to the Jordanian Embassy)
 - ii) Double entry visa : £90 as Postal order (payable to the Jordanian Embassy)
 - iii) Multiple entry visa: £180 as Postal order (payable to the Jordanian Embassy)
- 3- Empty prepaid special delivery envelop in case you are not going to collect it in person.

Collecting your passport:

Your visa will be ready for collection after three working days from lodging it at the Consulate Section (Mon-Fri) between (2:30-4:00pm)

- The consulate is not responsible for any loss that might occur after dispatch
- In case you haven't find what you looking for in our website please send us an email to:
Consulate.london@fm.gov.jo



سفارة المملكة الأردنية الهاشمية
لندن

صوره
Photo

طلب تأشيرة

VISA APPLICATION (B)

Full Name ----- الاسم

Date & Place of birth ----- مكان وتاريخ الولادة

Nationality ----- الجنسية

Type of passport (Ordinary, Temporary, Travel document) ----- نوع جواز السفر

Passport No ----- رقم جواز السفر

Date & Place of issue ----- تاريخ ومكان صدور الجواز

Valid until ----- صالح لغاية

Profession ----- المهنة الحالية

Marital status ----- الحالة الاجتماعية

Education ----- المؤهل العلمي

Port of Entry ----- مركز العبور الى الأردن

-Full address in the UK

العنوان الكامل في بريطانيا

Phone Number ----- رقم الهاتف

Type of visa required

نوع التأشيرة

Single /Double /Multiple

سفرة واحدة /سفرتين /عدة سفرات



سفارة المملكة الأردنية الهاشمية
لندن

Reason for traveling to Jordan

Official / Business / Tourism

Others..... أخرى

.....

.....

Period of stay in Jordan ----- **مدة الإقامة في الأردن**

Travel Date intended----- **تاريخ السفر**

Address in Jordan **العنوان في الأردن**

Have you ever visited Jordan? Yes / No هل سبق وان زرت الأردن؟

Dependents included in your passport ----- أفراد الأسرة المرافقون في الجواز

I CERTIFY THAT THE ABOVE MENTIONED DETAILS ARE CORRECT

SIGNATURE-----**DATE**-----/-----/-----

For official use only

